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STYRETS 
BERETNING

Hovedstyrets årsberetning

Årsberetning 2023



Styreåret 2023 har vært et fortsatt godt år for foreningen, med medlemsvekst og stor 
investerings- og dugnadsaktivitet. Kanskje spesielt knyttet til jaktskytterutvalgets aktiviteter på 
Bane 4.

Styret ønsker takke alle våre tillitsvalgte og medlemmer som bidrar til å skape alle de 
aktiviteter som foreningen omfatter. Det er akkurat denne innsatsen vår forening trenger, og vi 
håper enda fler vil se verdien i å engasjere seg og skape liv og aktiviteter for alle foreningens 
medlemmer.

Styret har hatt en ambisjon om å øke aktivitetstilbudet for medlemmer det siste året, og vi 
startet sterkt med blant annet klubbkvelder på Krutt, ungdomskvelder på klubbhuset, og 
kvelder for lading og fluebinding. Vi har ikke klart å opprettholde aktivitetsnivået over tid, og 
det er vi ikke fornøyde med. Styret ser aktivt etter medlemmer som vil være med for å løfte 
foreningens aktivitetsprofil, og bidra til medlemskvelder- og aktiviteter i det kommende året. 
Meld deg gjerne.

Vi ønsker spesielt trekke frem investeringene og aktivitetene gjort rundt Bane 4, og innsatsen 
fra spesielt Lasse Solberg og resten av prosjektgruppen som helt ekstraordinær. En liten 
gruppe medlemmer har virkelig båret prosjektet, og har løftet baneanlegget for gamle og nye 
medlemmer i mange år fremover. Når regnskapet er oppgjort og MVA kompensasjon er 
kommet inn, er vi jammen ikke langt unna å ha fått betalt for oppgraderingen på grunn av all 
støtten som er søkt og mottatt. Tusen takk for innsatsen.

Droneprosjektet har også økt aktiviteten. Jon Olav Seeberg, Sindre Snøtun og 2 piloter, 
sammen med flere frivillige, reddet mange killinger fra slåtten. Droneprosjektet i regi av 
foreningen vant forøvrig Nittedal Kommunes miljøpris i 2022.

Vi ser frem til et 2024 som løfter foreningens profilaktivitetstilbud enda et hakk videre til glede 
for alle foreningens medlemmer.

Ha et riktig godt årsmøte,

Vennlig hilsen styret
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o Solid medlemsvekst  de siste årene, med et hopp etter årsmøtet i 
2022. Vi er nå på nivå med 2017 og 2014 hva gjelder medlemstall. 
Veksten de siste to år tilskrives i stor grad oppstart av 
jegerprøvekurs og rekrutteringen gjort der.

o Det er vanskelig å sammenligne forskjellige type medlemskap etter 
NJFFs endring av medlemskategorier i 2021, men den største 
økningen ser vi fremdeles i familiemedlemskap.

o Inntekter fra medlemskontigent er redusert fra tidligere år - det 
skyldes i hovedsak en omlegging av kontigentordningen hvor vi får 
en mindre andel per medlem - og innføringen av familiemedlemskap.

MEDLEMSTALL



FORENINGENS ÆRESMEDLEMMER

MEDLEMMER MED HEDERSMERKE

o Arnesen, Håkon

o Kappegaard, Olav

o Ording, Alf

o Skottun, Stig

o Bækken, Jens

o Fearnley, Thomas

o Offerdahl, Per Brun

o Randi Schulze

o Øybakken, Kjell

o With, Hans

o Nord, Ottar

o Bekkedal, Knut

o Hustad, Sigmund

o Lappegård, Olav

o Svendsen, Knut

o Lindstad, Per Åge

o Bøckmann, Erling

o Hesselberg, Arne

o Åsheim, Martin

o Bergersen, Per

o Sørensen, Arnold

o Terp, Jan

o Eriksen, Bjarne

o Jensen, Grethe

o Løwer-Nilsen, Per

o Fossum, Arne

o Syversen, Tom

o Bækken, Jens

o Bekkedal, Mildrid

o Eilertsen, Tore

o Monster, Magne

o Skottun, Stig

o Farmen, Sverre

o Haga, Olav

o Johansen, Odd

o Pettersen, Kjell-
Petter

o Lindstad, Dag Einar

o Hagen, Lars

o Nord, Ottar

o Fossum, Gunvor

o Brun, Per

o Fossum, Morten

o Øybakken, Trond



JAKTSKYTTERUTVALGET

Jaktskytterutvalgets årsberetning for driftsåret 2023.

Årsberetning 2023



JAKTSKYTTERUTVALGET

Jaktskytterutvalget har lagt bak seg et år med åpen skytebane uten 
covidrestriksjoner, og noen ganske store prosjekter. Først og fremst 
oppgraderingen av baneanlegget, som vi her vil gå litt dypere inn i.

Beretning for 2023, og aktiviteter og planer for 2024



I 2023 var vårt hovedfokus på ferdigstillelse av nytt bygg på bane 4. 
Vi hadde offisiell åpning av banen i juni med ordfører til stede. Dette ble en hyggelig 
kveld med gratis skyting og servering til alle klubbens medlemmer og de som har 
bidratt.
Banen ble flittig benyttet sommer og høst 2023 til glede for mange skyttere.
Økonomisk har det vært positivt for foreningen, og vi kom ut av det med kun mindre 
investeringer fra egen kasse. Mange bidragsytere fra næringsliv og stiftelser bidro til 
dette sammen med dugnadstimer fra medlemmer og ikke minst bidraget fra Bjertnes 
VGS sin tømrerlinje.
I 2024 ønsker vi å fortsette med oppgraderinger og vedlikehold. Vi har i styret 
bestemt at klubbhuset trenger en skikkelig oppgradering. Dette er et tiltak som vil 
komme samtlige av foreningens medlemmer til gode. Vi tror og håper klubbhuset vil 
fremstå i ny drakt og bli attraktivt for alle våre utvalg til klubbmøter og fellesskap. Det 
utarbeides derfor et budsjett til dette og arbeid med søknader til økonomisk støtte 
skal prioriteres.
Vi jobber også med plan om oppgradering av bane 3(OL-Banen). Her tenker vi å 
bygge om slik at vi i tillegg til olympisk trap kan skyte sporting.
Jaktskytterutvalget har ansvaret for å arrangere stevner og klubbmesterskap. Med 
oppgraderte baner håper vi deltakelsen på klubbmesterskap igjen kan blomstre. 
Vi trenger alltid mennesker som kan bidra på forskjellige felt. Så om du ønsker å 
delta litt utover kun å være medlem, med å arrangere stevner, jobbe med 
oppgraderinger, vedlikeholde grøntarealer osv er du hjertelig velkommen i 
jaktskytterutvalgets dugnadsgjeng.
Anlegget på Varpet er ganske unikt. Foreningen eier selv hele anlegget med ca 60 
mål tomt og en banetillatelse for skyting alle dager i året. Vi har 4 leirduebaner samt 
riflebane på løpende elg.
På anlegget skyter man med sola i ryggen nesten hele dagen. Mange har bemerket 
vårt flotte anlegg og synes det er gøy at vi tenker fremover med oppgraderinger og 
fornyelse.



JAKTUTVALGET

Jaktutvalgets årsberetning for driftsåret 2023

Årsberetning 2023



JAKTUTVALGET

Jaktutvalgets hovedoppgaver består av foreningens hundearbeid, 
arbeid med jaktkort, og dialogen med grunneiere som foreningen 
disponerer jaktkort hos.

Våre aktiviteter, planer- og resultater følger av denne beretningen.

Aktiviteter og planer



o Jaktutvalgets hovedarbeid består av foreningens hundearbeid, arbeid med 
jaktkort, og dialogen med grunneiere som foreningen disponerer jaktkort hos.

o Jaktutvalget gjennomførte trekning av foreningens jaktkort i mai, og 
distribuerte både kort og kontaktinformasjon til de uttrukne i etterkant. Det 
var en merkbar økning i søkere for 2023 mot 2022. 

o Kamil Kulis tok initiativ i 2022 med egen drone, og sammen med nestleder 
Jon Olav Seeberg startet de “dronegruppa” med søk på rådyrkillinger. Det 
arbeidet ble drevet igjennom i slåttetiden, og reddet flere killinger. Et tiltak 
som varmet mange hjerter og skapte et veldig engasjement i bygda, som 
resulterte i Nittedal Kommunes miljøpris 2022. Dette til glede for både 
gårdbrukere og foreningsmedlemmer. Vinteren 2023 utarbeidet dronegruppa 
mange søknader til forskjellige stiftelser, privat næringsliv og kommunen, og 
fikk innvilget økonomisk støtte. Med dette har vi kunnet anskaffe to droner til 
søk. Sindre Snøtun var fjorårets store organisator og rådyr-redder, og 
sammen med pilotene Per Arne Olsen og Bjørn Terje Pedersen, og mange 
frivillige, ble 15 killinger reddet fra slåmaskin.

o Det er gjennomført to jegerprøvekurs i 2023. En viktig oppgave for NHSJFF 
som gir både markedsføring og nye medlemmer, samt inntekt til foreningen. 
Omtrentlig 25 nye jegere ble kurset i 2023. Dette fortsetter ut i 2024, og 
samarbeidet er og tatt videre slik at vi involverer Nittedal Skytterlag inn i 
kursene på medlemspriser.



2019 2020 2021 2022 2023
Aversjon 72 142 132 67 52
Re-test 31 59 47 55 82

Totalt antall 
tester

103 201 179 122 134

Foreningens tradisjonelle hundeutstilling ble avholdt med stor suksess. Den ble gjennomført søndag 18. Juni i 
fantastiske omgivelser på langrennsstadion til Hakadal IL. Stor takk også til HIL for bruk av anlegget, og til våre 
dommere Randi Schulze, Rune Tyvold, og Per Kristian Andersen. Tusen takk også til Hilde Aabech som utstillingsleder, 
og Knut Albech for dømming av valpeshow. Vi er svært stolte av at vi i 2023 fikk lov til å ha med alle raser fra gruppe 4, 
5, 6 og 7 på utstillingen.


Vi retter en stor takk til alle raseklubbene som bidro til at dette var mulig. Det ble lagt ned mange timer fra noen få 
tillitsvalgte i foreningen for å få utstillingen vel i havn. Det var 150 påmeldte hunder på utstillingen, fordelt på 28 raser, 
noe vi synes er helt fantastisk.


I samarbeid med Ranci Schulze bidro hundegruppen til å arrangere apportkurs for både store og små jakthunder, med 
egne grupper fordelt på alder og nivå. Det har også vært mulig med påmelding på kurs for føring av hund i fjellet med 
Randi.


Bjørn Hilmar Knudsen har drevet aktivt med ettersøkshunder i NHSJFF siden dette kom i 1991. Tusen takk for lang og 
tro innsats. Nå begynner Bjørn som deltids-pensjonist, og vi ønsker takke deg ekstra mye i år for all innsatsen du har 
gjort for foreningen, og for hundearbeidet. Vi håper Bjørn fortsatt kan ha tid til å organisere og dømme sporprøver, og 
holde en kurskveld eller tre for oss i løpet av året.


På Nesgutu er vi så heldige å ha et dressurområde som er åpent i båndtvangstiden fra 1. April til og med 20. August, 
kun avbrutt av pålagte beiteperioder. Der har vi også vårt hund-sau-aversjonsarbeid i samarbeid med Lise Nicoline 
Hartviksen på Søndre Nesgutu Gård. Foreningen gjennomfører hvert år hund-sau-aversjonsdressurs, et svært viktig 
arbeid for dyrevelferden til både hund og sau. Med aversjonsdressur på plass kan hundene nyte naturen utenfor 
båndtvangstiden, uten at det går utover sikkerhet og velferd for beitende sauer her i bygda. Tusen takk til alle dere som 
har stilt opp og driftet foreningens aversjonsdressur i år som tidligere år! Vi vil I år rette en spesielt stor takk til Stig, 
Jesper, Sverre og Randi som stilte opp langt utover sine tilmålte timer for at vi også i år skulle komme vel i havn med 
alle påmeldte hunder: I 2023 har vi hatt 134 hunder inne til aversjonsdressur.


Av disse er 52 behandlet for første gang, 82 fornyet beviset. Hele 124 hunder var stående fuglehunder.


Vi fortsetter være forhandler av hundefôr gjennom NJFFs forhandleravtale for Sportsmans Pride. Sekker med hundefôr 
selges på klubbhuset, eller ved å kontakte hundegruppen på Facebook.



FISKEUTVALGET

Fiskeutvalgets årsberetning for driftsåret 2023

Årsberetning 2023



FISKEUTVALGET

Fiskeutvalget har i år hatt forholdsvis få fysiske treff, og 
gjennomført sin kontakt digitalt. 

Det har likevel vært gjennomført flere dugnader, deriblant utsett av 
fisk og fellefangst av mink.

Våre aktiviteter følger denne beretning.

Aktiviteter og planer



o Isfiskedag med premie for størst og mest fisk på Harestuavannet

o I mars 2023 gjennomførte fiskeutvalget sammen med ungdomsutvalget en isfiskedag 
på Harestuvannet. Mange trosset kaldt og vindfullt vær og flere fine abborer havnet på 
isen denne dagen. Størt og flest fisk ble premiert og de uten fangst kunne trøste seg 
rundt bålet med nygrillede pølser og hamburgere.

o Møte med fiskeutvalget på Skytte ifbm fiskeutsett og planlagte aktiviteter for 2023

o Den ferske lederen i fiskeutvalget valgte å avholde et møte i NJFF Akershus sine 
lokaler på Skytta i mai 2023. Her var hovedfokuset planlegging av fiskeutsettet for 
2023 og arrangementer for fremtidige arrangementer. Dette var også en veldig fin 
anledning for den nyoppnevnte lederen å bli kjent med utvalgsmedlemmene. 

o Familiedag i Nitelva og Høldippern med fisking og bålkos (godt oppmøte).

o Det ble i sommer gjennomført to familiearrangement med fiske i fokus ved 
Rulsedammen i Nitelva og på Høldippern. Klubben fikk 6000kr i midler per 
arrangement fra NJFF sentralt. Årsaken er at NJFF ønsker å sette fokus på økt fiske 
og friluftsliv i Urbane strøk. Arrangementet ble annonsert i Aktivitetskalenderen og på 
flere relevante sider i sosiale medier og det endte med et meget godt oppmøte og 
fornøyde deltagere. Klubben stilte med flere instruktører som var behjelpelige med 
fiske for ferske fiskedeltagere. Det ble servert brus og pølser og deltagerne virket blide 
og førnøyde. En og annen fiske ble det og.  

Under står aktiviteter, konkurranser og dugnadsarbeid som 
fiskeutvalget har gjennomført i 2023. Noen av aktivitetene har 
vært i samarbeid med andre utvalg.



o Åpent klubbmesterskap i tradisjonelt meite på Damsortungen

o I august gjennomført et åpent klubbmesterskap i tradisjonelt meite på Damsortungen 
på Romeriksåsen. Ikke så mange som dukket opp, men en har kjerne var til stede og 
skapte hard konkurranse seg imellom. Unntaket var regjerende klubbmester Bjørn 
Berntzen som knuste alle og tok en klar seier uavhenig av klasse.  

o Fiskeutsett og vannprøvetaking på Romeriksåsen

o I september ble det årlige fiskeutsettet gjennomført. Totalt 650 fisk ble satt ut fordelt på 
de vannene der vi så det som mest hensiktsmessig å sette dem ut. Det ble også tatt 
vannprøver i de vannene hvor det ble satt ut fisk. Disse er sendt til analyse. Oppmøte 
var eksemplarisk, og med en sånn gjeng med frivillige lagsmedlemmer i et fiskeutvalg 
kan Åsmarka på Romeriksåsen friste brukere av marka med et meget godt fiske i 
tiden fremover.

Planer for 2024

o Fiskeutvalget har som plan å fortsette med tilsvarende aktiviteter for 2024. Det 
planlegges nå konkrete datoer for når arrangementene skal gjennomføres. Vi håper 
også å få til et åpent klubbmesterskap i isfiske. Følg med i aktivitetskalenderen og 
relevante sider i sosiale medier.

Under står aktiviteter, konkurranser og dugnadsarbeid som 
fiskeutvalget har gjennomført i 2023. Noen av aktivitetene har 
vært i samarbeid med andre utvalg.
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Ungdomsarbeid  
Av ungdom selv

Bruken av ungdomsledere

Ungdomslederne utgjør selv mesteparten av foreningens ungdomsutvalg, og forvalter nå sin egen økonomi, planlegger egne turer, står for eget 
utstyrsinnkjøp, og har et ansvar for logistikk, utstyr, deltakere, innkjøp, matlaging og trivsel på våre turer. I år har det ikke vært mottatt noen store midler i 
støtte fra sentralt hold, utover grunnstøtten fra hovedstyret.

Ungdomsgruppa bærer preg av å være fortsatt i en liten generasjonsendring. Men det ser lyst med en del nye ungdommer som vil bidra mer på deres 
premisser. Noe som sees på som viktig for å lykkes med å bygge opp en solid gruppe mot 2024/25.  Der de kan forme aktiviteter og planer og andre 
bidrar å administrere. Vi ser frem imot ny giv.



VÅRE TURER  
Jakt og fiske

Wild Nittedal på jakt- og fisketurer



Wild Nittedal stilte på Camp Villmark, og bidro til NJFFs stand der. 

Det er avholdt et par uhøytidelige fluebindekvelder på Varpet. En samling 
på Høldippern med fluekasting, fiske og pølsepause.  Mest for det sosiale 
dog.

En dagstur etter sjøørreten ble gjennomført i Østfold, og en liten ørret 
havnet i håven.

Voksenkontakt for ungdomsgruppa var på NJFF sin ungdomsledersamling i 
Rogaland i Mai.

I juni ble det fjellfisketur i knall vær. Av en eller annen grunn tregt fiske. Men 
noen ørreter kom opp. Ellers sosialt samvær og god mat. Ekstra trivelig 
med to jenter som nye deltagere. Takk til foresatte som bidro på turen.

Vi valgte i år å arrangere opplæringsjakt på Stange som alternativ til de 
vanlige helgejaktene. Det medførte to samlinger der vi fikk en miks av 
kjente fjes og noen nye. Som vanlig ble det godt mat og hyggelig samvær. 
Resultatet ble en tiur og en røy på fellesjakten. Stange har gitt 
ungdomsgruppa en fin mulighet til samlingspunkt, og brukes relativt mye av 
flere av ungdomsgruppas medlemmer gjennom høsten. Igjen må vi takke 
Lasse Solberg for at han stiller koia og plassen til gruppas disposisjon, og 
der alle er velkomne.

I senhøstes ble det en reorganisert styregruppe. Dette slik at vi fikk inn et 
nytt ungdomsstyre som kan bidra å skape aktivitet utover i 2024-25. Året 
ble avsluttet med tiur, røy og gås som julebords middag. Ikke så stor gruppe 
som vanlig, men maten var like bra.  



HYTTEUTVALG

Hytteutvalgets årsberetning for driftsåret 2023.

Årsberetning 2023



KASSERERS 
BERETNING OG 
REVIDERT 
REGNSKAP

Hovedstyrets kasserer - beretning

Årsberetning 2023



Økonomiåret 2023 har vært et svært godt år for foreningen. Vi har fått store tilskudd og økonomisk støtte som sammen med mange dugnadstimer har 
muliggjort en helt ny bane 4. I tillegg har støtte og gaver bidratt til å finansiere foreningens droneprosjekt, og totalt har vi faktisk mottatt ele 570.484 kr i 
ulike tilskudd og støtteordninger gjennom det siste året.

En spesielt stor takk til Lasse Solberg, Bjørn Berntzen, og Jon Olav Seeberg, for å ha gjort en spesielt god jobb med søknads- og oppfølgingsarbeid på 
foreningens vegne.

Videre er det noen korte bemerkninger, noter om du vil, styret har behov for å knytte til regnskapet:

1. På grunn av usikker markedssituasjon kjøpte vi inn forholdsvis store kvanta leirduer og skudd i 2022, og “bunkret” for videresalg gjennom sesongen. 
Dette har vi fortsatt med, og Jaktskytterutvalget har gjort forholdsvis store innkjøp i samarbeid med nkboforeninger som Sollihøgda JFF. Vi har bestilt, 
og videresolgt deres andel til dem. Dette gjør at både inntekter og kostnader er omlag 120.000kr større enn vår egen omsetning skulle tilsi. Vi har med 
dette klart å holde utsalgspris på duer og skudd til medlemmer så lavt som praktisk mulig.

2. Foreningen har startet opp med salg av hundefôr i 2023, og dette virker å bli populært blant medlemmene. I første salgsår 2023 har vi omlag 58.000kr i 
inntekt på hundefôr. 

3. På grunn av forskjeller i periodisering av innkjøp som ble betalt rett etter nyttår er deler av kostnadene for 2022 regnskapsført i 2023, selv om parallelle 
inntekter er ført i 2022. Dette medfører omlag 163.000kr i periodiseringseffekt som er med på å redusere 2023 resultatet. Med andre ord - varer bestilt 
og levert i 2022 ble betalt i 2023, og er med på å trekke ned årsresultatet for 2023.

4. Det har siden innføringen av kassesystem og regnskapssystem blitt mer visibilitet på kontantene i foreningen, og det har siden 2020 bygget seg opp en 
kassedifferanse som nå har nådd en slik størrelse at det er naturlig å fjerne denne fra balansen. Det samme gjelder gamle balanseposter med kontanter 
hos utvalgene som ikke eksisterer, samt Nets og Vipps balanser som settes i null. Samlet utgjør dette en negativ regnskapseffekt på omlag 33.000kr 
som fremkommer på konto 4350.

Overordnet ser styret på en prinsipiell endring i foreningens regnskapsføring, hvor en begynner balanseførte alle foreningens verdier. Dette skjer i 
sammenheng med styrets reforhandling av foreningens bankforbindelse, og en samtidig fornyelse av foreningens kassesystem på klubbhuset der en ser 
på å vesentlig redusere bruken av kontanter og kompleksitet i kasseoppgjør.

Cecilie Dahle Nedrelid 
Hovedkasserer 
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 m/underprosjekter

(Ikke valgt)

Resultat (2023)

Regnskapskonto Jan Febr Mars April Mai Juni Juli Aug Sept Okt Nov Des 2023
2022

Periode Endring

Driftsresultat

   Driftsinntekter

      Salgsinntekter

         3100 Salgsinntekt 9 798 16 240 47 588 30 953 59 126 59 994 54 030 124 157 66 954 24 866 12 324 6 337 512 366 443 203 69 163

         3107 Medlemskontigent NJFF 58 680 3 945 2 820 65 445 111 350 -45 905

         3108 Andre overføringer NJFF 3 771 81 3 852 3 852

         3114 Kurs/instruksjon inntekter 3 000 3 000 3 000

         3115 Leie inntekter Svelt i hjel 9 550 -9 550

         3116 Fiskekort Inntekter 22 321 22 321 38 993 -16 672

         3120 Tilskudd 16 061 8 045 5 000 17 338 128 000 312 600 41 608 41 832 570 484 193 704 376 780

         3130 Refusjon MVA 55 498 55 498 53 954 1 544

         3151 Sporkurs 4 412 4 412 578 3 834

         3152 Hund/sau - Saueaversjon 4 716 16 430 3 066 24 117 2 971 51 300 47 280 4 020

         3153 Jakthundutstilling 2 383 50 941 53 323 42 814 10 509

         3156 Slippområde hund 15 336 13 461 4 225 1 670 982 118 35 792 25 760 10 032

         3157 Jakt OKS Felt 4 1 250 1 250 1 250

         3161 Inntekt droneprosjekt 982 196 1 179 20 980 -19 801

         3162 Hundefor 1 906 14 875 3 350 4 726 2 353 2 333 7 241 1 906 10 473 2 859 6 716 58 740 58 740

         3181 Deltakeravgift 1 450 -1 450

         3200 Salgsinntekt, utenfor avgiftsområdet 1 895 22 000 50 000 14 408 2 500 16 935 121 644 229 382 182 575 46 807

      Salgsinntekter 25 859 30 469 87 463 113 319 149 367 262 924 397 269 163 491 130 374 38 159 15 301 254 348 1 668 345 1 172 191 496 154

   Driftsinntekter 25 859 30 469 87 463 113 319 149 367 262 924 397 269 163 491 130 374 38 159 15 301 254 348 1 668 345 1 172 191 496 154















o Styret ønsker et driftsbudsjett som reflekterer inntekter og kostnader for 
2024, men tar høyde for allerede innkjøpte duer og patroner på skytebanen.

o Tildelt tilskudd allerede innvilget er budsjettert inn.

o Kontigent foreslås uendret fra dagens nivå.

o Av investeringer på bygg, anlegg og utstyr er det foreslått en vesentlig 
oppussing av foreningens klubbhus og anlegg, pålydende 719,000,- eks 
MVA. I likhet med oppgraderingen av Bane 4, vil det i så stor utstrekning 
som mulig søkes å dekke dette med tilskuddsmidler og dugnadsarbeid, 
hvorpå resten betales med foreningens oppsparte midler. Investeringen i 
bygg- og anlegg vil balanseføres, og fremkomme i regnskapet for 2024. Hele 
budsjettet og investeringscaset vises på neste side.

BUDSJETT, 
MEDLEMSKONTIGENT, OG 
INVESTERINGER



Oppussing av Klubbhuset på Varpet

Post
1 Riving og demontering Enh Antall Enh pris Sum

1.1 Demontering av kjøkken inkludert plugging av rør, gjenbrukes RS 1 8 000,00kr      8 000,00kr        
1.2 Demontering av nye takarmaturer- gjenbrukes Stk 15 300,00kr         4 500,00kr        
1.3 Riving av elektrisk anlegg, lamper ,kabler, stikk, brytere etc RS 1 8 500,00kr      8 500,00kr        
1.4 Riving av eksisterende takess-plater og listverk Kvm 100 55,00kr           5 500,00kr        
1.5 Riving for tetting av gulv- musetetting RS 1 2 500,00kr      2 500,00kr        
1.6 -kr                  

1.10 Avfallskonteinere stk 2 3 000,00kr      6 000,00kr        
-kr                  

2 Tømrerarbeider
2.1 Utlekting av alle vegger 1 etg for etablering av skjult el-anlegg 50mm Kvm 130 65,00kr           8 450,00kr        
2.2 Montering av gips i tak 1 etg Kvm 100 120,00kr         12 000,00kr      
2.3 Montere gips vegger 1 etg Kvm 130 105,00kr         13 650,00kr      
2.4 Utskifting av vinduer 1100x1200 Stk 6 7 500,00kr      45 000,00kr      
2.5 Tetting av vindu ved trapp 1100x1200 Stk 1 2 500,00kr      2 500,00kr        
2.6 Ny hoveddør med glass venstrehengslet 1000x2100 Stk 1 15 000,00kr    15 000,00kr      
2.7 Ny trapp til 2 etg, bygges med repos og godkjent, inkl tilpassinger Stk 1 45 000,00kr    45 000,00kr      
2.8 Nye fotlister og taklister Lpm 230 55,00kr           12 650,00kr      
2.9 Musetetting av gulv- kan bli omfattende arbeid - stipulert kostnad RS 1 25 000,00kr    25 000,00kr      

2.10 Montering kjøkken, 3 nye underskap, ny benkeplate, fliser over benk RS 1 45 000,00kr    45 000,00kr      
2.11 Oppgradering av dør til våpenrom- til innbrudsklasse iht forskrift RS 1 20 000,00kr    20 000,00kr      
2.12 -kr                  

3 Rørleggerarbeider
3.1 Montering varmtvannsbereder, servant osv kjøkken RS 1 8 000,00kr      8 000,00kr        
3.2 Frostsikring av vannrør RS 1 25 000,00kr    25 000,00kr      
3.3 -kr                  

4 Elektrikkerarbeider -kr                  
4.1 Nytt komplett skjult anlegg 1 etg RS 1 45 000,00kr    45 000,00kr      
4.2 Nye EL-punkter, brytere, dempere, stikk, TV-It osv Stk 20 1 800,00kr      36 000,00kr      
4.3 Ny føler og evt kabling til seeptik RS 1 6 000,00kr      6 000,00kr        
4.4 De/remontering av alarm-kameraer RS 1 3 000,00kr      3 000,00kr        
4.5 -kr                  

5 Malerarbeider
5.1 Maling av all panel 2 etg, grunning + 2 strøk Kvm 170 230,00kr         39 100,00kr      
5.2 Sparkling, grunning, duk+2 strøk maling vegger og tak 1 etg Kvm 230 245,00kr         56 350,00kr      
5.3 Vask og maling -2 strøk-av utvendig panel på klubbhus Kvm 250 225,00kr         56 250,00kr      
5.4 Maling vegger og tak toalettrom Kvm 90 170,00kr         15 300,00kr      
5.5 -kr                  

6 Diverse arbeider
6.1 Nymontering av peisovn-rentbrennende-inkl gjennomføring, taktetting komplett RS 1 70 000,00kr    70 000,00kr      
6.2 Nytt kassaapparat Stk 1 25 000,00kr    25 000,00kr      
6.3 Ny stasjonær PC med skriver/skanner RS 1 15 000,00kr    15 000,00kr      
6.4 Møbler, bord, stoler- vurdere pent bruk RS 1 40 000,00kr    40 000,00kr      
6.5 -kr                  

719 250,00kr    
25%mva 179 812,50kr    
Sum total 899 062,50kr    
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